



精選晚市套餐
Signature Set Dinner

原個木瓜燉魚唇鮑魚湯
Double-boiled Abalone and Fish Snout Soup in Mini Papaya

焗釀響螺
Baked Sea Whelk stuffed with Assorted Meat

皇牌叉燒拼海蜆
Honey-glazed Barbecued Pork and Jellyfish with Sesame Oil

刺參拌鵝掌
Braised Sea Cucumber and Goose Web

珍菌扒菜苗
Braised Vegetable Shoots with Assorted Mushrooms

蟹子瑤柱蛋白炒飯
Fried Rice with Conpoy and Crab Roe

蛋白杏仁茶
Sweetened Almond Cream with Egg White

每位淨價 **HK\$888** nett per person

以上套餐已包括套餐之加一服務費及茶芥，如需額外點菜，另收取加一服務費並以原價計算。| 以上套餐由 2019 年 1 月 1 日至 3 月 31 日於晚市供應，請於用餐日期前最少一天預訂。| 優惠每枱每次最多可供 4 位享用。| 優惠不適用於 2019 年 2 月 3 日至 7 日，詳情請向店員查詢或瀏覽 www.MiraDining.com/tsui-hang-village。| 優惠不可與其他推廣優惠、折扣、餐飲券、Mira Plus 或翠亨貴賓卡會員優惠同時使用 | 優惠不適用於到會服務、宴席、私人宴會及特別活動。| 如有任何爭議，翠亨邨保留最終決議權。

Signature set dinner price is inclusive of 10% service charge, tea and condiments charges of the set dinner. For extra orders, 10% service charge based on original price applies. | The above menu is available from 1 January to 31 March 2019. Please make reservation at least 1 day prior to dinner date. | The offer is applicable to a maximum of four diners per table per transaction. | The offer is not applicable on 3-7 February 2019. Please check with our restaurant staff or visit www.MiraDining.com/tsui-hang-village for details. | The menu cannot be used in conjunction with other promotional offers, discounts, dining vouchers, Mira Plus or Tsui Hang Plus membership discount. | This offer is not applicable to catering service, banquets, private banquets and special events. | In case of any disputes, the decision of Tsui Hang Village shall be final.